
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll styrelsemöte 231026 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Jonas Kronholm, Annette 

Kristensson samt Anne Ljung.   
Anmält förhinder: Kerstin Lundquist och Joakim Kjellgren 

 
§139 Mötets öppnande 

 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§140 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§141 Dagordning 
 Dagordningen godkändes med tillägg 9B Samarbete företag 
 
§142 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§143 Kommunen   

Inget aktuellt. 
 

§144 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser. 
 
§145 Avsända skrivelser 

 Inga avsända skrivelser 
 

§146 Rapport kassör 
 Kassa 2.361:-, Bankkonto 21.924:-, Tävling 6:-, Placeringskonto 506.238:- 

 Totalt: 530.529:-. Väntar på elstödet på ca. 11.000 kr. 
Beslutades att körersättningen ska höjas till 25 kr/mil att gälla retroaktivt från 
den 17 maj. 

       
§147 Valberedningen 

Ingen närvarande. 
 

§148 Samarbete företag 
 Information från nystartade företaget Bestie. 
 
§149 Rapport HUK 

 Kristina Schölin är färdig med sin rallylydnadsinstruktörsutbildning. 
Vi har haft 92 st betalande kursdeltagare under hösten. Instruktörsträff inför 

vårens kurser kommer att ske den 29/11. Planerat för ”Luciagrill” den 10/12.  
Tjänstehundskursen är klar. 6 st blev godkända. Jonas Kronholm enda 

deltagaren från Hässleholms Brukshundklubb. 
 

 



 
§150 Rapport RUK 
 Inget att rapportera.  

 
§151 Rapport Interiörkommittén 

Endast ett foto saknas till ”championtavlorna”.  
 

§152 Rapport tävlingskommittén 
Nya radioapparater inköpta för 800 kr. Ang. inköp av Söklådan får 

tävlingskommittén ta beslut om och hur många som eventuellt behöver 
inköpas. 

 
§153 Rapport kök/servering 

”Fikalistan” tycks inte användas. 
   

§154 Rapport stuga/tomt 
Fönsterbyte beräknas starta vecka 45. Infarten är under all kritik. Stort hål. 

Diskuterades att flytta infarten till den gamla infarten och prova med det 
istället. Ventilationen behöver ses över. 

 
§155 Beslut/Uppföljning 

Högtalaranläggningen behöver kollas. Fungerade inte riktigt bra på 
utställningen. 

 Skoborstar ska inköpas. 
 
§156 Uthyrning 

Goldenretrieverklubben årsmöte den 4/2-24 mellan 11.00 – 16.00.  
 Cairnterrierklubben möte den 12/11 kl. 13.00 
 Hovawartklubben ska hyra hela anläggningen 5/7-7/7-2024. Kostnad 5.000 kr 
  
§157 Verksamhetsplan 
 Inget aktuellt. 
 

§158 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
§159 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 23 november kl. 18.30. 
  
§160 Mötet avslutas. 

Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


